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1. Ankieta konsultacji społecznych

Konsultacje społeczne dotyczące rozbudowy i przebudowy skateparku w Parku Śremskich
Odlewników

ZAWIADOMIENIE O KONSULTACJACH SPOŁECZNYCH

dotyczących rozbudowy i przebudowy skateparku w Parku Śremskich Odlewników

Na podstawie art. 5 a ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2024 r. poz. 1465, 1572, 1907, 1940) oraz

uchwały nr 427/XLIV/2018 Rady Miejskiej w Śremie z dnia 26 kwietnia 2018 r. w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji

społecznych na terenie gminy Śrem (Dz. Urz. Woj. Wielk. z 2018 r. poz. 3860) Burmistrz Śremu informuje o rozpoczęciu konsultacji

społecznych dotyczących rozbudowy i przebudowy skateparku w Parku Śremskich Odlewników

Przedmiot i uzasadnienie konsultacji

Gmina Śrem planuje rozbudowę i przebudowę skateparku w Parku Śremskich Odlewników. Inwestycja obejmuje wymianę urządzeń,

rozbudowę infrastruktury oraz stworzenie strefy przeznaczonej dla początkujących użytkowników i najmłodszych adeptów deskorolek, BMX-

ów, hulajnóg i rolek. W ramach konsultacji społecznych mieszkańcy będą mieli możliwość wyrażenia swoich opinii na temat oczekiwanej

funkcjonalności i wyposażenia obiektu, co pozwoli dostosować go do rzeczywistych potrzeb użytkowników.

Forma i miejsce przeprowadzenia konsultacji:

Konsultacje przeprowadzone zostaną w formie elektronicznej poprzez wypełnienie ankiety dostępnej na Portalu Konsultacji Społecznej w

gminie Śrem pod adresem: https://srem.konsultacjejst.pl/.

Zasięg konsultacji społecznych:

Konsultacje skierowane są do wszystkich mieszkańców gminy Śrem, a w szczególności do młodzieży oraz osób aktywnie korzystających ze

skateparków. Kluczową grupę uczestników stanowią użytkownicy posiadający odpowiednią wiedzę i doświadczenie w korzystaniu z tego

typu obiektów.

Termin konsultacji:

27 marca – 3 kwietnia 2025 r.

Miejsce wyłożenia materiałów dotyczących przedmiotu konsultacji:

Materiały związane z planowaną rozbudową i przebudową skateparku w Parku Śremskich Odlewników są dostępne na:

Portalu Konsultacji Społecznej w gminie Śrem pod adresem: https://srem.konsultacjejst.pl/

stronie internetowej srem.pl.

Jednostka odpowiedzialna za przeprowadzenie konsultacji:

Za organizację i przebieg konsultacji społecznych odpowiada Pion Rolnictwa i Gospodarki Komunalnej oraz Pion Administracyjno-

Organizacyjny, Zespół Dialogu Społecznego i Cyfryzacji w Urzędzie Miejskim w Śremie.

Wyniki konsultacji:

Podsumowanie konsultacji zostanie opublikowane w ciągu 30 dni od ich zakończenia.

Czas trwania konsultacji

Data rozpoczęcia 27.03.2025 00:01 Data zakończenia 04.04.2025 00:00

Liczba ankiet

W ramach prowadzonych konsultacji Ankietę konsultacyjną wypełniło 87 uczestników.
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Zdjęcia
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2. Wyniki ze względu na poszczególne obszary i pytania

Jakie sporty uprawiasz? (możesz wybrać kilka odpowiedzi)
Wielokrotny wybór osoby głosującej

Możliwe odpowiedzi:

1. deskorolka

2. BMX

3. hulajnoga

4. rolki

5. inne (proszę podać jakie)

Wykres 1. Jakie sporty uprawiasz? (możesz wybrać kilka odpowiedzi)

deskorolka
21% (29)

BMX
36% (49)

hulajnoga
29% (39)

rolki
10% (14)

inne (proszę podać jakie)
3% (4)

Źródło: Opracowanie na podstawie wyników badań ankietowych

Liczba głosów oddanych na poszczególne

odpowiedzi kształtowała się od 4 do 49 co

prezentuje Wykres.

Głosujący najczęściej - równo lub powyżej

ŚREDNIEJ wybrali odpowiedzi:

deskorolka
BMX
hulajnoga

Najrzadziej - poniżej ŚREDNIEJ wybrali

odpowiedzi:

rolki
inne (proszę podać jakie)

Własne odpowiedzi głosujących:

Odpowiedź

Drit/mtb

Mtb

Mtb

Surfskeyt
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Jak często korzystasz ze skateparków?
Jednokrotny wybór osoby głosującej

Możliwe odpowiedzi:

1. codziennie

2. kilka razy w tygodniu

3. kilka razy w miesiącu

4. sporadycznie

5. nigdy (dopiero chcę zacząć)

Wykres 2. Jak często korzystasz ze skateparków?

codziennie
43% (37)

kilka razy w tygodniu
40% (35)

kilka razy w miesiącu
6% (5)

sporadycznie
8% (7)

nigdy (dopiero chcę zacząć)
3% (3)

Źródło: Opracowanie na podstawie wyników badań ankietowych

Liczba głosów oddanych na poszczególne

odpowiedzi kształtowała się od 3 do 37 co

prezentuje Wykres.

Głosujący najczęściej - równo lub powyżej

ŚREDNIEJ wybrali odpowiedzi:

codziennie
kilka razy w tygodniu

Najrzadziej - poniżej ŚREDNIEJ wybrali

odpowiedzi:

kilka razy w miesiącu
sporadycznie
nigdy (dopiero chcę zacząć)

Ile masz lat?
Jednokrotny wybór osoby głosującej

Możliwe odpowiedzi:

1. mniej niż 10 lat

2. 10-14 lat

3. 15-18 lat

4. 19-25 lat

5. 26+ lat

Wykres 3. Ile masz lat?

mniej niż 10 lat
2% (2)

10-14 lat
7% (6)

15-18 lat
60% (52)

19-25 lat
17% (15)

26+ lat
14% (12)

Źródło: Opracowanie na podstawie wyników badań ankietowych

Liczba głosów oddanych na poszczególne

odpowiedzi kształtowała się od 2 do 52 co

prezentuje Wykres.

Głosujący najczęściej - równo lub powyżej

ŚREDNIEJ wybrali odpowiedzi:

15-18 lat

Najrzadziej - poniżej ŚREDNIEJ wybrali

odpowiedzi:

mniej niż 10 lat
10-14 lat
19-25 lat
26+ lat
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Jak oceniasz ogólną atrakcyjność obecnego skateparku?
Ocena za pomocą symbolu

Możliwe odpowiedzi:

1. 1/5 (nieatrakcyjny – nie spełnia moich oczekiwań)

2. 2/5 (mało atrakcyjny – wymaga wielu zmian )

3. 3/5 (średnio atrakcyjny – brakuje kilku istotnych elementów )

4. 4/5 (atrakcyjny – ale można wprowadzić drobne ulepszenia )

5. 5/5 (bardzo atrakcyjny – spełnia wszystkie oczekiwania )

Wykres 4. Jak oceniasz ogólną atrakcyjność obecnego skateparku?

1/5 (nieatrakcyjny – nie spełnia moich oczekiwań)
24% (21)

2/5 (mało atrakcyjny – wymaga wielu zmian )
26% (23)

3/5 (średnio atrakcyjny – brakuje kilku istotnych elementów )
36% (31)

4/5 (atrakcyjny – ale można wprowadzić drobne ulepszenia )
9% (8)

5/5 (bardzo atrakcyjny – spełnia wszystkie oczekiwania )
5% (4)

Źródło: Opracowanie na podstawie wyników badań ankietowych

Liczba głosów oddanych na poszczególne

odpowiedzi kształtowała się od 4 do 31 co

prezentuje Wykres.

Głosujący najczęściej - równo lub powyżej

ŚREDNIEJ wybrali odpowiedzi:

1/5 (nieatrakcyjny – nie spełnia
moich oczekiwań)
2/5 (mało atrakcyjny – wymaga
wielu zmian )
3/5 (średnio atrakcyjny – brakuje
kilku istotnych elementów )

Najrzadziej - poniżej ŚREDNIEJ wybrali

odpowiedzi:

4/5 (atrakcyjny – ale można
wprowadzić drobne ulepszenia )
5/5 (bardzo atrakcyjny – spełnia
wszystkie oczekiwania )
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Jak oceniasz potrzebę wydzielenia strefy dla początkujących i najmłodszych użytkowników
skateparku?
Ocena za pomocą symbolu

Możliwe odpowiedzi:

1. 1/5 (niepotrzebne – wszyscy powinni korzystać z tych samych przeszkód)

2. 2/5 (mało ważne – wystarczy jeden uniwersalny tor )

3. 3/5 (neutralne – nie ma to dla mnie większego znaczenia )

4. 4/5 (ważne – dobrze byłoby ją mieć, ale nie jest to kluczowe )

5. 5/5 (bardzo ważne – taka strefa jest niezbędna dla bezpieczeństwa i nauki )

Wykres 5. Jak oceniasz potrzebę wydzielenia strefy dla początkujących i najmłodszych użytkowników
skateparku?

1/5 (niepotrzebne – wszyscy powinni korzystać z tych samych
przeszkód)

5% (4)

2/5 (mało ważne – wystarczy jeden uniwersalny tor )
6% (5)

3/5 (neutralne – nie ma to dla mnie większego znaczenia )
10% (9)

4/5 (ważne – dobrze byłoby ją mieć, ale nie jest to kluczowe )
20% (17)

5/5 (bardzo ważne – taka strefa jest niezbędna dla bezpieczeństwa i
nauki )

60% (52)

Źródło: Opracowanie na podstawie wyników badań ankietowych

Liczba głosów oddanych na poszczególne

odpowiedzi kształtowała się od 4 do 52 co

prezentuje Wykres.

Głosujący najczęściej - równo lub powyżej

ŚREDNIEJ wybrali odpowiedzi:

5/5 (bardzo ważne – taka strefa jest
niezbędna dla bezpieczeństwa i
nauki )

Najrzadziej - poniżej ŚREDNIEJ wybrali

odpowiedzi:

1/5 (niepotrzebne – wszyscy
powinni korzystać z tych samych
przeszkód)
2/5 (mało ważne – wystarczy jeden
uniwersalny tor )
3/5 (neutralne – nie ma to dla mnie
większego znaczenia )
4/5 (ważne – dobrze byłoby ją mieć,
ale nie jest to kluczowe )
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Jak oceniasz potrzebę oświetlenia skateparku?
Ocena za pomocą symbolu

Możliwe odpowiedzi:

1. 1/5 (niepotrzebne – skatepark nie wymaga oświetlenia)

2. 2/5 (mało ważne – rzadko korzystam ze skateparku wieczorem )

3. 3/5 (neutralne – nie ma to dla mnie większego znaczenia )

4. 4/5 (ważne – przydałoby się oświetlenie, ale nie jest to kluczowe )

5. 5/5 (bardzo ważne – skatepark powinien być dobrze oświetlony po zmroku )

Wykres 6. Jak oceniasz potrzebę oświetlenia skateparku?

1/5 (niepotrzebne – skatepark nie wymaga oświetlenia)
2% (2)

2/5 (mało ważne – rzadko korzystam ze skateparku wieczorem )
1% (1)

3/5 (neutralne – nie ma to dla mnie większego znaczenia )
6% (5)

4/5 (ważne – przydałoby się oświetlenie, ale nie jest to kluczowe )
17% (15)

5/5 (bardzo ważne – skatepark powinien być dobrze oświetlony po
zmroku )

74% (64)

Źródło: Opracowanie na podstawie wyników badań ankietowych

Liczba głosów oddanych na poszczególne

odpowiedzi kształtowała się od 1 do 64 co

prezentuje Wykres.

Głosujący najczęściej - równo lub powyżej

ŚREDNIEJ wybrali odpowiedzi:

5/5 (bardzo ważne – skatepark
powinien być dobrze oświetlony po
zmroku )

Najrzadziej - poniżej ŚREDNIEJ wybrali

odpowiedzi:

1/5 (niepotrzebne – skatepark nie
wymaga oświetlenia)
2/5 (mało ważne – rzadko
korzystam ze skateparku wieczorem
)
3/5 (neutralne – nie ma to dla mnie
większego znaczenia )
4/5 (ważne – przydałoby się
oświetlenie, ale nie jest to kluczowe )

Jakie masz oczekiwania dotyczące rozbudowy i funkcjonowania skateparku?
Odpowiedź osoby głosującej

Odpowiedź

Brak zastrzeżeń

Jestem jednym z osób które jeżdżą i korzystają ze skateparku najdłużej na ten moment (8lat). Z pewnością przydałyby się przeszkody typu manual pad oraz

mniejszy murek “ławka” dla osób które uczą się dopiero wariacji na różnych pojazdach. Mały quater około 1m wysokości dla przełamania strachu jakim jest

zjeżdżanie z tych wielkich czy korzystanie z mini rampy którą pokonuje wielu użytkowników skateparku w różnym wieku. Mam nadzieję że pomogłem w moje

uwagi zostaną wzięte pod uwagę. W razie co oferuje swoją pomoc wojciechbul21@gmail.com

no

brak

skatepark powinien posiadac osobne strefy dla dzieci od mlodziezy by nie wjezdzaly pod kolka starszaką

Skatepark powinien posiadać osobne strefy dla dzieci osobno od młodzieży, żeby ograniczyć liczbę wypadków które są częste, ponieważ jak wiadomo mniejsze

dzieci zbyt uważne nie są.

Żeby było to jak najszybciej i żeby obrócić nową rampę jumpbox o 180 stopni będzie to bardziej korzystne;)

Żeby było więcej ciekawych atrakcji, bardziej doświetlenie całego skateparku i jakieś mniejsze detale które urozmaicą wygląd, oczywiście upiększenie

wszystkiego różnymi gra�ti
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Napewno przydadzą się bardziej profesjonalne przeszkody, razem z rurkami i innymi przeszkodami do grindowania.

Więcej rzeczy, ładniejszy

Oczekiwania są duże, trzeba odnowowci cały skatepark i dodać obiecywane rzeczy.

więcej ramp

Skatepark w śremie jest często używany przez dzieci i młodzież i warto było by zainwestować w większe miejsce do rozwijania zainteresowanń.

Witam, zależy nam na tym aby był odnowiony no i oczywiście na tym aby było więcej ramp itp. bo taka ilość jaką jest teraz nie jest wystarczająca, dobrze by

było też gdyby była wydzielona strefa dla mniejszych dzieci ponieważ przychodzą z rodzicami którzy ich nie pilnują a dzieci wbiegają pod koła i później są

pretensje do nas że to nasza wina. pozdrawiam

Witam, zależy nam na tym aby był odnowiony no i oczywiście na tym aby było więcej ramp itp. bo taka ilość jaką jest teraz nie jest wystarczająca, dobrze by

było też gdyby była wydzielona strefa dla mniejszych dzieci ponieważ przychodzą z rodzicami którzy ich nie pilnują a dzieci wbiegają pod koła i później są

pretensje do nas że to nasza wina. pozdrawiam

To co zaproponowane idealnie będzie pasować

Dla bezpieczeństwa jeżdżących powinna być wydzielona strefa dla początkujących. Niektóre elementy wymagają napraw , gdyż są uszkodzone . Fajnie , gdyby

było więcej ławek wokół skateparku .

Proszę aby mogły korzystać dzieci w młodszym wieku beż strachu że starszaki na wjadą

Przede wszystkim większe bezpieczeństwo

Więcej ramp by się bardzo przydało

Jak by coraz większy był

Więcej rurek i murków żeby można progresowac bo teraz jest już nam ciężko o progres na obecnych rampach i rurkach. Wymiana ramp jest bardzo ważna bo

teraz są one w tragicznym stanie są popękane śruby co chwilę wypadają dziury się robią i nie jest to bezpieczne już do użytkowania. I też fajnie jakby było coś

innego niż teraz, coś więcej bo jest dużo niewykorzystanego miejsca

Fajnie by było jak by się powiększał ten skatepark bo to jest trochę śmieszne że miasta obok nas mają lepsze niż my i mają więcej ramp a nie 4 na krzyż tak jak

my

Fajnie by było jak by się powiększyła co rok a nie że miasta obok nas mają lepsze skateparki niż my i mają więcej możliwości a nie 4 rampy na krzyż i nie mają

nic rozwalone tak jak my wiedz mam nadzieję że serio uda się uda i będziesz też patrzeć na to bo szczerze mówiąc jak są 4 rampy na krzyż to się odechciewa

tam przebywać

oczekiwania mam bardzo wysokie bo nasz śremski skatepart no powiedzmy jest poprostu do kitu materiały z ktorych są zbudowane rampy są słabej jakości i

cała przestrzeń jest źle wykorzystywana np. Rozbudowaliście skatepark i postawiliście dużego quatrtera ktorego za zadanie ma nas rozpędzic w tym

momencie ta rampa nie ma kompletnego sensu ale jeśli jednak zrobicie to co jest zaplanowane to bardzo mi sie podoba ten pomysł mam nadziej że wykonanie

jak i szybkośc pracy będzie wyśmienicie wykonane, Zdecydowanie rozbudowanie i czesciowa wymiana naszego skateparku jest bardzo dobrą zmianą.

Myślę że wiecej rurek i moze zamontowanie kamer

Myślę że wiecej rurek i moze zamontowanie kamer

uważam że nowy projekt skate parku będzie w porządku dlatego nie mam pojęcia co można dobudować na tym skate parku

Więcej miejsca ławek bo to jest super miejsce

Obecny skatepark nie jest dostosowany do większych rowerów przeszkody są za małe pod tym względem że są za wąskie, wykonywanie tam trików jest dość

niebezpieczne, przydałoby się też wprowadzenie jakiś innych przeszkód też trochę większych ponieważ na obecnych nie ma zbyt wiele możliwości rozwoju. Na

przeszkodzie która jest w planie czyli „jump box” przydałaby się mata z „rezi” czyli miękkim ładowaniem co co pozwoliłoby na uczenie się nowych trików w

bezpieczny sposób.

Moim zdaniem ogolna rozbudowa nie jest tragicznie ale przydalo by się więcej atrakcji

Więcej rurek

Brak konieczności rozbudowy
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Moje oczekiwania są zwykłe, najlepiej skończyć ten skatepark i tyle. teraz rampy są zgniłe popękane nie da się funkcjonować z śremskiego skateparku,

najbardziej oczekuje postawienia funboxa

.

Zróbcie to bo bardzo się przyda

Strefa do dzieci bo lataja na tych hulajnogach ktore moga sie zlamac

Witam, według mnie numerki z planu skateparku 1, 2 i 3 nie mają sensu na zmianę na nowe rampy ponieważ te które są to są okej ale wymagają odnowienia, a

nowe mniejsze rampy nie mają sensu. Reszta obiektów która ma zostać zbudowana to wydają się okej. Jumpbox i Roll in to są rampy na, które użytkownicy

skateparku czekają od 2022 roku. Jestem za renowacją bo skatepark w aktualnym stanie jest niebezpieczny i nie do użytku.

Myślę że dodanie nowej dużej płyty było by bardzo potrzebne oraz dodanie �y boxa obok dłużej rampy

Przygotowania infrastruktury dla najmłodszych i początkujących aby mieli możliwość spokojnej nauki jazdy bez ryzyka zderzenia z zaawansowanymi.

Żeby był fanny

skate jest teraz dobry taki jaki jest ale przydało by się wyremontowanie niektórych ramp, mają dziury i niektóre elementy się doczepiają przez co nie da się

jeździć, często ludzie się wywracają i robią sobie przez to krzywdę, myślę że to jest najważniejszy aspekt, odnowić rampy itp, myślę że nie trzeba niczego

dodawać ewentualnie można skatepark powiększyć żeby każdy miał miejsce dla siebie

Wymiana zepsutych ramp i rozbudowa

Wymiana ramp i rozbudowa ogólna

Moimi oczekiwaniami są jak najlepsze warunki i montaż kamer żeby ludzie nie dewastowali po przebudowie i rozbudowie.

Zadbanie o istniejące rampy i wykonanie poprawek aby były bezpieczne. Dobre oświetlenie, strefa dla najmłodszych i strefa relaksu dla obserwujących.

Więcej ramp i normalne wejście na skatepark bo jak popada to nie da się przejść bez mokrych butów

Dokończenie lini z jump boxem ponieważ jest on niezbędny do rozwoju na poziomie średnio zaawansowanym. Najlepiej jeżeli zrobiłaby to �rma techramps, jest

ona droga ale są oni profesjonalistami w tej branży, mają oni już przygotowane projekty danych ramp czy innych przeszkód. Niezbędne też jest to aby te rampy

nie były za małe ani za duże ponieważ za maly jumpbox nie jest przeszkodą na której da się dobrze rozwijać lecz też nie może być za duży bo będzie on wtedy

niebezpieczny dla osób które będą korzystały z niej pierwszy raz. Pozdrawiam.

Do budujcie skatepark

skatepark w czasie obecnym jest niezdatny do uzytkowania i piszac to oznajmiam ze skatepark jest do dokonczenia i do naprawienia

proszę wkoncu zrobić ten skatepark

Dodanie różnorodnych przeszkód Strefa dla początkujących

Proszę o pełne odnowienie ramp poprzez wymianę sklejek na nowe, zamiast doraźnego łatania. Obecny stan ramp, z licznymi prowizorycznymi naprawami,

uniemożliwia bezpieczne korzystanie ze skateparku.

Więcej miejsca, ramp, ciekawych atrakcji.

żądam odbudowy i dokończenia tego niezbędnego do użytkowania skateparku kurwa

Zbudowanie kilku dodatkowych ramp

Naprawienie skate parku

skatepark powiniene być bardziej oświetlony i podzielenie go na dwie strefy jest bardzo dobrym rozwiązaniem dla ludzi którzy chcą się nauczyć jeździć

Zbudowanie �y boxa

Dodać kilka nowosci i odswierzyc

ogolna rozbudowa i totalnie strefa dla dzieciakow, albo jakis system trzymajacy dzieci z daleka bo rodzice nie pilbuja a pozniej zeby powybijane i starsi

wjezdzaja w te maluchy ktore w wiekszisci nawet nie uzywaja toru i przeszkod tylko sie placzac miedzy nimi sprawiajac ze cala reszta skateparku jest nie do
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uzytku (chyba ze ktos nie ma problemu z przejechaniem dziecka to wtedy mozna jezdzic)

nie wiem

Naprawa ramp i dodanie rurek

Ogólnie żeby było więcej ramp

wiecej ramp

oczekuje że będą dodane atrakcje np bowl i będą naprawione rampy które są już niebezpieczne do użytkowania i oczekuje że będzie więcej miejsca bo tak

naprawdę to wszyscy się tam kisimy

�yboks

Chcialabym zaznaczyć by dobudować wiecej ramp dla początkujących,schody z porecza do zjazdow na bmx deskorolkach itp. proponuje by dzieci w wieku od

3-7 lat nie miały wstepu na skatepark nawet z opieka doroslej osoby poniewaz dzieci na rowerkach biegowych hulajnogach i nie tylko wpadaja pod koła

wiekszosci uzytkownika skateparku.

Zrobic strefe dla osob ktore jezdza na rolkach poniewaz rolkarze farbuja skate park by poustawiac pachołki na srodku skateparki

Skatepark w tym stanie nie jest do użytku. Stan skateparku względem jazdy jest niebezpieczny. Renowacja jest bardzo potrzebna.

Dodanie kilku ramp i większej rampy na bmx

będzie bardziej urozmaicony

więcej rzeczy

więcej ramp

.

ulepscie rampy

Jumybox powinien być okrencony o180°

Oświetlenie!

W okresie później wiosny lata jak i wczesnej jesieni wraz ze znajomymi korzystaliśmy z obiektów prawie codziennie. Porównując nasz obiekt do podobnych w

okolicy mamy myślę wiele do nadrobienia jeśli chodzi o samą infrastrukturę przeszkody, a w zasadzie ich brak � nie oczekuje budowy nowego ale

zainwestowania w coś trwalszego jak np. w Lesznie ( beton) bole, podjazdy itp. miejsca jest wystarczająco. Natomiast jeśli chodzi o tych młodych i

najmłodszych którzy korzystają zazwyczaj są z opiekunami natomiast młodych jak jesteśmy mamy na oku �, zdarzenia losowe oczywiście mają miejsce trzeba

mieć tego świadomość są to sporty raczej ekstremalne. Tyle na szybko myślę że lepsze było by spotkanie i konkretne przedyskutowanie tematu ���

Prosze o renowacje skatepraku oraz lepsze przeszkody

Witam. Rozbudowa pumptracku byłaby bardzo dobrym rozwiązaniem. Wiele osób korzysta z tego obiektu lecz niestety jest on stosunkowo mały... co

powoduje sporo zagrożenia dla najmłodszych którzy próbują swoich sił bez opieki dorosłych oraz kasków na głowie.

Przystosowane do rolek, lepszej jakości hopki betonowe zamiast drewnianych.

Wyznaczenie miejsca do zrobienia ogniska / grilla niedaleko skateparku lub pumptracka. Rozbudowa pumptracka o linie dla dzieci, żeby nie biegały po

istniejącym torze. Jakiś mini skatepark dla najmłodszych też byłby ciekawym rozwiązaniem.

Murki do zjazdów, więcej betonowych zjazdow.

Trwalsze rampy, może elementy betonowe. Na pewno wydzielona strefa dla najmłodszych. W tej chwili dzieci jeżdżące na zabawkowych hulajnogach i małych

rowerkach czasem nawet bez opieki dorosłych i bez kasków są bardzo dużym zagrożeniem dla innych uczestników skateparku. Regulamin powinien być duży i

widoczny, może w formie infogra�ki. Zadbanie o odpływ wody po deszczu też by wiele pomogło. Młodzież często śmieci, nie wiem czy więcej śmietników

załatwi sprawę ale warto spróbować.

Całkowicie wymieniony na obecnych rampach jest strach jeździć są bardzo zaniedbane, Przydały by się nowe dodatkowe rampy na przykład jak

piramida,funbox,nowy rail,schody

Żeby były bardzo fajne
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3. Dane instytucji

Nazwa instytucji Urząd Miejski w Śremie

Adres email urzad@srem.pl

Numer telefonu (+48) 61 28 35 225

Adres Plac 20 Października 1 63-100 Śrem



15/15https://konsultacjejst.pl

Spis wykresów

Wykres 1. Jakie sporty uprawiasz? (możesz wybrać kilka odpowiedzi)

Wykres 2. Jak często korzystasz ze skateparków?

Wykres 3. Ile masz lat?

Wykres 4. Jak oceniasz ogólną atrakcyjność obecnego skateparku?

Wykres 5. Jak oceniasz potrzebę wydzielenia strefy dla początkujących i najmłodszych użytkowników skateparku?

Wykres 6. Jak oceniasz potrzebę oświetlenia skateparku?


